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realitat és que ha sigut el JNP, i qui vol que no continuen les 
comissions informatives es el JNP, i ara intente que el partit 
popular no tinga la informació en les comissions informatives 
que li corresponen, i altra vegada el JNP intente entorpir la 
llavor del partit popular com a grup de l’oposició amb una 
actitud antidemocràtica i caciquil, però que el partit popular 
no callarà i continuara informar d’esta actitud, i que la gent 
ja coneix esta manera de governar. També comenta que 
al ple passat el Sr. Alcalde va demanar la col·laboració de 
tots, i ara retalla la informació per al grup popular, i això és 
lamentable.

El Sr. Alcalde diu que no hi ha cap falta d’informació,  que 
els expedients dels plens estan complets a la  disposició 
de l’oposició. Respecte a les comissions informatives el Sr. 
Alcalde comenta que últimament es fan un quart abans del 
ple i  en aquestes no s’estableix debat ni ningú comenta 
res, simplement el secretari comenta els punts de l’ordre 
del dia del ple. Respecte a facilitar informació a l’oposició el 
Sr. Alcalde comenta que des de l’Ajuntament si s’ha facilitat 
informació a l’oposició.

La Sra. Orient  Julian diu que  el local municipal se’ls ha 
negat varies vegades, i també se’ls ha negat documentació 
i no s’ha contestat a peticions d’informació dins del termini 
legal, que és de cinc dies, i que hi ha preguntes que fa 
mesos que esperen la contestació.

El Sr. Viol Zaragozà comenta que al ple passat és cert 
que es va demanar la col·laboració de l’oposició en les 
comissions informatives, però que, aquest fet, no te res 
a veure amb l’anulació de les comissions informatives de 
l’ajuntament. Comenta que des de l’equip de govern se 

segueix sol·licitant-los col·laboració. El Sr. Viol diu que en les 
comissions informatives es dictaminen els assumptes que 
aniran al ple, però que açò, en la realitat,  no s’està fent, per 
la qual cosa aquestes comissions no tenen cap sentit. Per 
finalitzar comenta que l’anulació d’aquestes comissions no 
significa que es retira informació ni col·laboració i llig l’article 
20 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases 
del Règim Local on queda clar que aquestes comissions 
informatives sols són preceptives en ajuntaments de més 
de 5000 habitants,

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que dona la sensació que el partit 
popular té la culpa que es lleven  les comissions informatives, 
i diu que açò és un pas més perquè el partit popular tinga 
menys informació i que quan venen a l’ajuntament se’ls 
negue informació. També comenta que en un ple se’ls va 
dir que si volien veure el projecte de la carretera anaren 
a Castelló, i això és ocultació total. Per finalitzar comenta 
que han presentat molts escrits a l’ajuntament  demanant 
informació i  encara no se’ls ha contestat.

El Sr. Alcalde li comenta al Sr. Miguel Zaragozá que 
normalment els escrits es contesten de seguida, menys  
quan hi ha  que recopilar informació, ja que aleshores, per 
aquesta circumstància i per la feina que hi ha a l’ajuntament, 
es pot retardar la contestació.

La Sra. Orient diu que li pareix molt be el que s’ha dit, però 
demana al Sr. Alcalde que tinga la molèstia de contestar els 
escrits.

El Sr. Viol comenta que respecte al projecte  de la carretera 
el que va dir és que aquest  estava a Castelló i no a 


